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Abstract (en)
There is a circular range of buttons defined by transparent electrodes (21-32) disposed on the interior face of the glass cover (5) of the watch. The
electrodes are attached to a detecting to a detecting device through a multiplexer. The buttons are activated through the electrodes at the touch of a
finger (38) on the glass. There are also means to detect at least one of the hands of the watch (8,9) though the same detecting device by using the
electrodes.

Abstract (fr)
La montre est pourvue d'une rangée circulaire de touches capacitives définies par des électrodes transparentes (21 a 32) disposées sur la face
intérieure de la glace (5) de la montre et raccordées a un dispositif de détection via un multiplexeur. Ces touches sont activées par le placement
d'un doigt (38) du porteur de la montre sur la glace vis a vis d'une des électrodes. La montre comporte en outre des moyens pour détecter la
position d'au moins une des aiguilles (8, 9) au moyen du méme dispositif de détection, en utilisant les électrodes (21 a 32) des touches capacitives
et/ou d'autres électrodes fixes (51). <IMAGE>
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